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Abstract (en)
The unit (1) has a housing with a transparent region that enables view of goods (3, 4) that are provided in the housing. The transparent region is
designed as a control panel (7) for selection of desired goods. The desired goods are identified by a specific contact region on the control panel
without a keyboard or figure representation. The control panel is designed as a housing cover (6) or a part of the housing cover. The control panel is
divided into contact sections (8), where the sections are different from one another and correspond to different goods. An independent claim is also
included for an assembly of two spatially arranged goods sampling units.

Abstract (de)
Gegenstand der vorliegenden Erfindung ist eine Warenauswahleinheit (1), die mit einem Gehäuse (5, 6) ausgerüstet ist, welches zumindest einen
durchsichtigen Bereich (6) aufweist. Der durchsichtige Bereich (6) gibt einen Blick auf im Gehäuse (5, 6) befindliche Waren (3, 4) frei. Zugleich ist
der durchsichtige Bereich (6) als Bedienfeld (7) zur Auswahl einer gewünschten Ware (3, 4) ausgebildet. Erfindungsgemäß wird nun die gewünschte
Ware (3, 4) lediglich durch einen bestimmten Berührbereich (8) auf dem Bedienfeld (7) identifiziert, und zwar tastatur- und abbildungslos.
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